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Inledning  

Enligt Gavlecons stadgar ska styrelsen för verksamhetsåret 2022 avsluta sitt uppdrag med att 

skriva en verksamhetsberättelse. Detta är ett dokument som återspeglar det gångna året för 

Gavlecons verksamhet. Verksamhetsberättelsen ses som en uppföljning av den 

verksamhetsplan som styrelsen för verksamhetsåret 2022 skrev i början av sitt verksamhetsår. 

Varje utskott fick då skriva sin egen del av styrelsens verksamhetsplan och därmed kommer 

även verksamhetsberättelsen vara uppdelad för respektive utskott. Därför vill vi härmed 

avlägga vår verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2022 för att återge hur året har 

förflutit.  
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Verksamhetsåret 2022 

Under årets gång har sekreteraren fortsatt fört protokoll i samband med styrelsemöte, detta har 

gjorts för att dokumentera diskussion och beslut som fattats under förgående verksamhetsår. 

Sekreteraren har också fortsatt burit det övergripande ansvaret över Gavlecons medlemmar 

genom kontinuerlig uppdatering av medlemslistor. Sekreteraren har huvudsakligen använt sig 

av hemsidan och andra sociala kanaler för att sköta en kontinuerlig kontakt med 

medlemmarna. Under hösten använde sig sekreteraren även av Hitract för att värva nya 

medlemmar.  

Under början av verksamhetsåret stötte näringslivsutskottet på några av de fortsatta 

restriktioner från pandemin. Gavlecon genomförde så mycket fysiska evenemang som gick 

med våra samarbetspartners men dem evenemang som inte gick att utföra pga. restriktioner så 

erbjöd Gavlecon kompensation genom att anordna digitala event och exponering på 

Gavlecons sociala medier. Under resten av verksamhetsåret har restriktionerna lättat och 

Gavlecon har kunnat anordna fysiska evenemang. Under maj månad så anordnandes en 

golftävling på Högbos golfklubb som blev väldigt uppskattad. Näringslivsutskottet deltog i 

planerandet av sommarinsparken och ansvarade för kontakten med företag genom att samla 

material till n0llehäfte, goodiebags, informera företag om event och insparken i helhet samt 

planeringen och utförandet av summergames. Från november till januari så har planering av 

vinterinspark genomförts. Denna planering har genomfört på samma sätt som 

sommarinsparken.  

Sexmästeriet har under året haft klubb NV öppet 15 kvällar. 6 av dessa kvällar har pub NV 

varit öppet innan då det varit 5 olika sittningar, 1 beer pong turnering. De har även anordnat 

oveinvigning. Under sommaren 2022 och vintern 2023 har sexmästeriet planerat två insparkar 

för att välkomna in de nya studenterna i föreningen. Medlemmar har uttryckt glädje över det 

gångna året och dess innehåll. Försäljningen har dessutom också varit hög på både klubb NV 

och i NV-tältet. 

Marknadsföring Utskottets huvuduppgift är att dela med sig av information om aktiviteter och 

evenemang som Gavlecon anordnar. Under året har utskottets verksamhet likt tidigare handlat 

om att sälja overaller, utveckla nya overall märken. Ny märken har designats och sålts och 

även tidigare års märken har sålt bra. Overallerna har hållt bra kvalite och vi har märkt att 

försäljningen på dessa har ökat markant sen förra året när pandemi läget är över.  

Som utbildningsrepresentanter i Gavlecon under verksamhetsåret var främsta arbetet att 

fungera som en mellanhand mellan studenter och lärare – med hjälp av elevers feedback och 

åsikter har de bland annat framfört förslag om öppna klassrum inför tentaperioder. De hade 

om möjligt önskat ännu mer feedback att ta vidare till utbildningsansvarige på skolan. 



Syftet med årets upplaga av Kontaktia var att ge ekonomi och rättsvetarstudenter på 

högskolan en bra möjlighet att träffa och knyta goda kontakter med företag som ligger i deras 

intresse. Tanken med detta syfte var att ge studenterna en bild över vart de vill arbeta i 

framtiden, och att de möjligtvis kan få en kontakt inom de området för att få en fot in i 

näringslivet. Nedsidan med årets upplaga var att många studenter kanske inte själv förstod 

vilken möjlighet detta är för dem och att de egentligen borde ta vara på denna unika chans att 

bland annat träffa 3 av 4 big four företag med kontor i Stockholm. Detta kan även vara 

bristande marknadsföring från vårt håll. 

 

Som klubbhusansvarig är ens huvudsakliga uppgift att underhålla och förvalta 

verksamhetens allmänna klubbhus Nya Vall. Gavlecons hjärta (Nya Vall) ligger precis inpå 

Högskolan i Gävle vilket är en optimal plats. Huset fungerar som en punkt där medlemmar i 

Gavlecon kan socialisera sig och träffa nya människor, gå på olika evenemang samt 

tillställningar som styrs upp. Under verksamhetsåret 2022 är målsättningen att ständigt se 

till att underhålla klubbhuset för att det ska se acceptabelt ut när väl event och olika 

tillställningar anträdas, allt från sophantering till skötsel innanför och utanför NV. 

 

Verksamhetsår 2022 avslutades med ett positivt resultat. Verksamhetsåret började långsamt 

med många medlemmar som fortfarande hade distansundervisning men från och med 

sommarens inspark i slutet av augusti har det nästan inte stannat av. Ett högt tryck på alla våra 

evenemang har medfört ökade intäkter och trots att även kostnaderna ökade tack vare det 

föränderliga världsläget under verksamhetsåret redovisas ett positivt resultat. Styrelsen har 

under möten diskuterat hur dessa pengar bäst skulle kunna investeras för att gynna 

föreningens medlemmar. Styrelsen har inte kommit fram till några konkreta förslag men är 

generellt överens om att pengarna gynnar medlemmarna om dom är investerade i Gavlecons 

klubbhus Nya Vall.  

 

 

Ordföranderitet 

Verksamhetsåret 2022 har varit fyllt av utmaningar men även möjligheter. Början av året var 

fortfarande präglat av Covid19 vilket gjorde det mer utmanande att upprätthålla och utveckla 

sammanhållningen inom föreningen då utbildningen var på distans och få evenemang kunde 

anordnas fysiskt. Under verksamhetsåret 2022 så har ordföranderiet agerat som stöttepelare 

till resterande styrelse genom kontinuerlig dialog. Månatliga styrelsemöten har anordnats där 

aktuella ämnen och idéer diskuteras för att förbättra Gavlecons verksamhet. Ordföranderiet 

har deltagit på flertalet dialogmöten med kommun, skola, Gefle studentkår och andra 

inblandade parter under årets gång för att vara en röst för Gavlecon och agera i föreningens 

bästa intresse.  

 

Under våren 2022 så har Gavlecon på ordföranderiets förfrågan deltagit på 

Kontaktmannakonferensen som dock var tvungen att läggas digitalt pga. pandemin. SM i 

ekonomi tog också plats våren 2022 och ordföranderiet skötte all logistik och 

efterrapportering kopplat till evenemanget. Ordföranderiet har i samverkan med 

Högskolemäklarna anordnat Garden Party vilket är en tradition som inte har kunnat 

genomföras sedan 2019. Dagen blev väldigt lyckad med nästan 250 sålda biljetter och 



uppskattades enormt av medlemmarna. Gavlecon blev även en Sektion under Gefle 

Studentkår våren 2022.  

 

Under hösten så har det dagliga arbetet med styrelsemöten, dialog med kommun och 

studentkår fortsatt. Med hjälp av ekonomiskt stöd från SERO så anordnades en styrelsehelg 

av ordföranderiet som ett sätt att visa uppskattning till resterande styrelse för deras dagliga 

arbete. Ordföranderiet har i samtycke med styrelsen även återgått till en hårdare approach mot 

regelbrott under NV kvällar som bryter mot föreningens ordningsregler. Skriftliga varningar 

och disciplinära möten har utförts under terminens gång vilket är procedurer som har minskat 

i frekvens de senaste åren. Ordföranderiet samordnade logistik och administrativt arbete då 

Gavlecon flög upp till Luleå för Megakonferensen 2022. Verksamhetsåret har avslutats med 

att koordinera styrelsemöten med kommande styrelse samt överlämningen till nästkommande 

ordföranderi. 

 

Skattmästare 

Under verksamhetsår 2022 har skattmästaren haft huvudansvaret för Gavlecons ekonomi 

vilket innefattar ansvar för inbetalningar, utbetalningar samt ansvaret för att upprätta den 

löpande bokföringen under verksamhetsåret. Skattmästaren har tillsammans med 

Skattmästaren från 2021, Ordförande 2022 och Vice-Ordförande 2022 upprättat en budget för 

verksamhetsåret 2022. 

 

Skattmästaren har under verksamhetsåret med jämna mellanrum haft budgetuppföljningar 

med resterande delar av styrelsen för att upplysa kring det ekonomiska läget i föreningen. 

Detta för att alla styrelsemedlemmar ska få en inblick i föreningens ekonomiska situation och 

med det underlaget som stöd kunna ta beslut som gynnar medlemmarna maximalt.  

 

Under 2022 har skattmästaren med stöd av resterande delar av styrelsen fasat ut användningen 

av swish som betalmetod på föreningens evenemang. Detta främst för att underlätta i arbetet 

med den löpande bokföringen. Swish används däremot fortfarande vid köp av entrébiljett till 

klubbhuset Nya Vall i viss utsträckning. Styrelsen har under samtliga tillfällen och 

evenemang 2022 ej noterat något behov eller önskemål från medlemmar eller kunder att 

betala med swish. Under fjärde kvartalet har föreningen börjat sälja biljetter till evenemang 

via Hitract vilket också har underlättat bortsteget från användningen av swish. Under 

verksamhetsåret har föreningen inträtt som sektion under Gefle Studentkår då det ansågs vara 

gynnsamt för föreningen både som verksamhet men framför allt ekonomiskt.  

 

Verksamhetsår 2022 första hälft avslutades med ett negativt resultat som var marginellt större 

än det negativa resultat som planerades i budgeten. Detta hänförs till att det i början av året 

var svårt att arrangera evenemang på grund av pandemin Covid-19. Många medlemmar hade 

fortfarande distansundervisning så länge som fram till och med vårterminen 2022s slut. 

Allteftersom medlemmarna har kommit tillbaka till Gävle har föreningens verksamhet 

trappats upp och trycket på föreningens evenemang har ökat. Det har medfört ökade 

omkostnader i samband med anordnandet av desamma. Världslägets förändringar under 



verksamhetsåret har ökat dom fasta lokalkostnaderna för klubbhuset Nya Vall så som till 

exempel el och värme.  

 

Verksamhetsår 2022 avslutades med ett positivt resultat. Verksamhetsåret började långsamt 

med många medlemmar som fortfarande hade distansundervisning men från och med 

sommarens inspark i slutet av augusti har det nästan inte stannat av. Ett högt tryck på alla våra 

evenemang har medfört ökade intäkter och trots att även kostnaderna ökade tack vare det 

föränderliga världsläget under verksamhetsåret redovisas ett positivt resultat. Styrelsen har 

under möten diskuterat hur dessa pengar bäst skulle kunna investeras för att gynna 

föreningens medlemmar. Styrelsen har inte kommit fram till några konkreta förslag men är 

generellt överens om att pengarna gynnar medlemmarna om dom är investerade i Gavlecons 

klubbhus Nya Vall.  

 

Sekreterare 

Sekreteraren har under Styrelseåret 2022 i samband med styrelsemöte fört mötesprotokoll för 

att dokumentera diskussion och beslut. Sekreteraren har som tidigare år upprättat listor över 

föreningens ordinarie medlemmar, stödmedlemmar samt föreningens alumni medlemmar och 

fortsatt bära det övergripande ansvaret av medlemmarna inom Gavlecon. Sekreteraren har vid 

registrering av nya medlemmar huvudsakligen använt sig av föreningens hemsida under 

vårterminen. Under höstterminen har sekreteraren vid registrering av nya medlemmar använt 

sig av Hitract. Sekreteraren har vart tillgänglig för föreningens medlemmar likaväl andra 

utskott samt alltid stävat efter att värva nya medlemmar även för de inställda eventen.  

 

Näringslivsutskottet 

Under verksamhetsåret 2022 har vi i näringslivsutskottet fortsatt att skapa en god lönsamhet 

för föreningen och våra medlemmar genom att behålla, återuppta och skapa nya samarbeten 

med våra samarbetspartners. I och med Covid-19 och dess rådande omständigheter så har vi 

försökt återuppta samarbeten som blivit avslutade och evenemang som tidigare har blivit 

inställda. Detta för att skapa en sådan god kontakt som möjligt mellan näringsliv och 

studentliv för att gynna båda våra medlemmar och samarbetspartners.  

I början av detta verksamhetsår förekom fortfarande vissa restriktioner. Gavlecon genomförde 

så mycket fysiska evenemang som gick med våra samarbetspartners men dem evenemang 

som inte gick att utföra pga. restriktioner så erbjöd Gavlecon kompensation genom att 

anordna digitala event och exponering på Gavlecons sociala medier. Under resten av 

verksamhetsåret har restriktionerna lättat och Gavlecon har kunnat anordna fysiska 

evenemang. Under maj månad så anordnandes en golftävling på Högbos golfklubb som blev 

väldigt uppskattad.  

Näringslivsutskottet deltog i planerandet av sommarinsparken och ansvarade för kontakten 

med företag genom att samla material till n0llehäfte, goodiebags, informera företag om event 

och insparken i helhet samt planeringen och utförandet av summergames. Från november till 



januari så har planering av vinterinspark genomförts. Denna planering har genomfört på 

samma sätt som sommarinsparken.  

Under december månad anordnandes en julfrukost för Gavelcons styrelse och dess 

samarbetspartners för att tacka för det gångna året. Denna tradition har inte kunnat anordnats 

på några år då det varit restriktioner men som återupptogs i år och hoppas att traditionen 

fortsätter framöver. Under hela verksamhetsåret har det bibehållits en bra kontakt med 

Gavlecons samarbetspartners genom god mailkontakt och samtal. Vi har lyckats bibehålla 

många av våra samarbetspartners och utökat med ett par företag.  

Under verksamhetsåret har Gavlecon blivit en sektion under Gefles Studentkår. Därav har 

Gavlecon ingått ett avtal tillsammans med Hitract som är Sveriges största och första digitala 

studentcommunity. I Hitract kan studenter enkelt köpa medlemskap hos Gavlecon och Gefles 

Studentkår samtidigt. Gavlecons medlemmar kan även se aktuella events, försäljning av 

diverse saker samt allmän information inom studentföreningen på ett snabbt och smidigt sätt.  

Avslutningsvis har detta år med hjälp av styrelsen blivit ett lyckat verksamhetsår med många 

fysiska anordnade evenemang. Vi har bibehållit relationen med många samarbetspartners 

samtidigt som vi har nått ut till andra företag och skapat nya kontakter, vilket vi hoppas ska 

vara en bra grund för kommande styrelser.  

 

Sexmästeriet 

Sexmästeriet har under året haft klubb NV öppet 15 kvällar. 6 av dessa kvällar har pub NV 

varit öppet innan då det varit 5 olika sittningar, 1 beer pong turnering. De har även anordnat 

oveinvigning samt extra insatt oveinvigning i slutet av både HT 22 och VT 23. Engagemanget 

för Klubb NV och föreningen har ökat under året då vi varje kväll på andra halvåret nått 

maxgräns på personer inne på NV. De har infört en ny tradition med Gavlecon-Open vilket är 

en golfturnering och nyktert event som det nästa sexmästeri ska återupphålla.Sexmästeriet har 

tillsammans med resterande delar av styrelsen skapat goda relationer till andra föreningar och 

även öppnat upp NV mer för andra föreningar inom högskolan i Gävle. De har deltagit på 

samtliga tre ekonomi mässor under året och skapar goda relationer till olika 

ekonomföreningar runt om i landet. Under sommaren 2022 och vintern 2023 har sexmästeriet 

planerat två insparkar för att välkomna in de nya studenterna i föreningen. Medlemmar har 

uttryckt glädje över det gångna året och dess innehåll. Försäljningen har dessutom också varit 

hög på både klubb NV och i NV-tältet. 

 

Marknadsföringsutskottet 

Marknadsföring Utskottets huvuduppgift är att dela med sig av information om aktiviteter och 

evenemang som Gavlecon anordnar. Vi inledde styrelseåret med att se till vad vi kunde 

förbättra och ville göra i utskottet under verksamhetsåret. Föregående års utskott gav oss idéer 

och nämnde problem som de haft som vidare kunde arbetas med. Vi blev vidare tydligt 

informerade kring hur vi på ett bra sätt kunde strukturera upp arbetet under året. Vi har även 



presenterat styrelsen för medlemmarna via takeovers på instagram eftersom det blir ett roligt 

och mer personligt att lära känna alla nya styrelsemedlemmar  

Under året har utskottets verksamhet likt tidigare handlat om att sälja overaller, utveckla nya 

overall märken. Ny märken har designats och sålts och även tidigare års märken har sålt bra. 

Overallerna har hållt bra kvalite och vi har märkt att försäljningen på dessa har ökat markant 

sen förra året när pandemi läget är över.  

Arbetet med sociala medier har fungerat bra, tillsammans med sexet har vi arbetat flitigt för 

att få ut så bra content som möjligt. Vi har gjort filmer, videos etc. Det svåra har varit att 

locka medlemmar till events de första halvåret då många har flyttat hem gällande pandemin 

då skolan var på distans. Till hösten blev de mycket mer engagemang och vi märkte fort att 

medlemmarna var mer taggade.  

Vi har även bytt operatör till våra evengmang till hitract. Detta för att underlätta för oss men 

även för medlemmarna där vi kan samla all info gällande evenmang, medlemskap och 

Gavlecon. Samarbetet med hitract har fungerat kanon och de är gladeligen här för oss om de 

uppstår problem  

Sammanfattningsvis ser vi att vi under året har fortsatt hålla medlemmarna informerade kring 

föreningens arbete men även de ytterst viktiga restriktioner som ständigt har uppdaterats 

under året.  

 

Utbildningsutskottet 

Vårt mål som utbildningsrepresentanter i Gavlecon under verksamhetsåret 2022 var att 

fungera som en mellanhand mellan studenter och lärare – med hjälp av elevers feedback och 

åsikter har vi bland annat framfört förslag om öppna klassrum inför tentaperioder. Vi hade om 

möjligt önskat ännu mer feedback att ta vidare till utbildningsansvarige på skolan.  

 

Under våren 2022, i mars, anordnades SM i ekonomi där fyra stycken lag kämpade om att bli 

skolans bästa ekonomer. Jämfört med tidigare år hölls deltävlingen i SM i ekonomi nu till på 

skolan vilket var uppskattat och där vi tog till oss av feedback som uppkom under eventet som 

tas med till nästa års utbildningsutskott. Laget som blev vinnare av deltävlingen i Gävle fick 

åka till SM i Örebro där delar av styrelsen även följde med för att visa sitt engagemang.  

Målet med att anordna pluggstugor var under vårterminen vagt då det var flera andra 

evenemang i föreningen som bidrog till att en pluggstuga inte var lägligt att hålla. Under 

höstterminen arrangerades dock två stycken pluggstugor, en i Externredovisning och en i 

Rättsvetenskap, vilket blev väldigt uppskattat både av lärare och elever. Ett trettiotal elever 

närvarade under de båda pluggstugorna i Nya Vall där det aldrig kommunicerats så mycket 

utbildningssnack och briljanta idéer tidigare. 

 

Gavlecons samarbete med svensk studentlitteratur fortsätter där ett avtal skrevs för att ha 

möjligheten att köpa in 50 stycken lagböcker att sälja till de nya eleverna vilket uppskattades 



enormt. Detta skedde under bokloppis som hölls i samband med terminsstart. Under årets 

upplaga av Kontaktia, arbetsmarknadsdagen för ekonomer och rättsvetare, delade 

utbildningsutskottet även ut pris till årets ekonom, rättsvetare och föreläsare. 

 

 

Projektledare för arbetsmarknadsgen Kontaktia 

Syftet med årets upplaga av Kontaktia var att ge ekonomi och rättsvetarstudenter på 

högskolan en bra möjlighet att träffa och knyta goda kontakter med företag som ligger i deras 

intresse. Tanken med detta syfte var att ge studenterna en bild över vart de vill arbeta i 

framtiden, och att de möjligtvis kan få en kontakt inom de området för att få en fot in i 

näringslivet.  

 

Ett delmål vi hade var att vi ville uppmuntra studenterna att lämna in sitt CV samt ha 

arbetsintervjuer med flera företag. Vi lyckades väldigt bra med detta då det var hela 7 företag 

som erbjöd studenter att träffa dom på kortare arbetsintervjuer där de kunde lämna in CV och 

diskutera lite om arbetsgivaren arbetsplats och vad de har att erbjuda studenten.  

 

Under arbetsmarknadsdagen hade vi två föreläsare som var där för att uppmuntra studenterna 

att våga gå sin egen väg samt hur de borde tänka inför framtida val av bland annat 

arbetsplatser och arbetsgivare. Föreläsarna var Peppe Ekmark samt Per Holknekt, detta är två 

väldigt eftertraktade föreläsare runt om i Sverige och vi är väldigt stolta över att vi fick de två 

till högskolan i Gävle.  

 

Vi kom upp i totalt 22 företag och 7 av dessa åkte från Stockholm för att komma upp och 

träffa studenterna här. Detta enligt är väldigt positivt då många större företag i 

Stockholmsområdet endast ser till de större universiteten, att de då också väljer att komma 

och träffa studenterna i Gävle är något väldigt stort och ett steg i rätt riktning.  

 

Nedsidan med årets upplaga var att många studenter kanske inte själv förstod vilken möjlighet 

detta är för dem och att de egentligen borde ta vara på denna unika chans att bland annat träffa 

3 av 4 big four företag med kontor i Stockholm. Detta kan även vara bristande 

marknadsföring från vårt håll. 

 

Vi är nöjda med att flera företag deltog på banketten som avslutning, samt att flera studenter 

kom. Att planera och genomföra detta projekt har varit kul men tufft men framför allt har det 

gett mig många erfarenheter och det har varit ett väldigt lärorikt år 

 

Klubbhusansvarig 

Som klubbhusansvarig är ens huvudsakliga uppgift att underhålla och förvalta 

verksamhetens allmänna klubbhus Nya Vall. Gavlecons hjärta (Nya Vall) ligger precis inpå 

Högskolan i Gävle vilket är en optimal plats. Huset fungerar som en punkt där medlemmar i 

Gavlecon kan socialisera sig och träffa nya människor, gå på olika evenemang samt 

tillställningar som styrs upp. Under verksamhetsåret 2022 är målsättningen att ständigt se 



till att underhålla klubbhuset för att det ska se acceptabelt ut när väl event och olika 

tillställningar anträdas, allt från sophantering till skötsel innanför och utanför NV. Samtidigt 

som man underhåller huset finns det också ett behov av att söka efter förbättringar som kan 

utföras på Nya Vall för att tillfredsställa medlemmarna i Gavlecon. Det gäller att prioritera 

sin budget och göra det som är “mest akut” först. En av prioriteringarna är att se till 

säkerheten i huset, t.ex. fönster. Det elektroniska kodlåset in till klubbhuset kommer att 

kontrolleras för att med säkerhet kunna anträda tillställningarna när de börjar. Fortsätter 

ekonomin gå bra under 2022 med många aktiva medlemmar kan eventuella projekt påbörjas 

som exempelvis uppgradering toalettdörren till pissoaren, utvändig målning av NV samt 

nya fönster där dem har tagit skada. 

 


